

中国国家留学基金管理委员会 - 麦考瑞大学博士奖学金 (CSC-MQ)

麦考瑞大学已与中国国家留学基金委 (CSC) 合作, 共同出资向符合条件的候选人提供博士奖学金。成功的奖学金申请人将获得基金委颁发的生活费, 以及往返机票、健康保险、签证费用, 麦考瑞则将提供相应的学费奖学金以及生活费补贴以达到当前澳洲政府奖学金标准 (2013该奖学金数额为每年\$24,653澳元, 并且为免税金额)。

申请条件

申请人必须是中国公民以及:

1. 在中国已完成 (或在2014年即将完成) 学术类硕士并申请赴麦考瑞攻读最长为4年的博士学位。此类学生可申请48个月的奖学金。
2. 目前正在中国攻读博士学位课程, 并根据有关联合培养博士生协议申请赴麦考瑞就读联合培养博士学位。此类学生可申请24个月的奖学金。

申请人必须满足麦考瑞大学博士生录取条件和奖学金条件, 包括英语语言程度的要求。英语程度要求学术类雅思总分不少于6.5分, 并且单项分数不少于6分; 或者iBT托福总分不少于92分, 并且英语口语不少于23分, 听力不少于18分, 阅读不少于17分, 写作不少于22分。

全部内容详见 hdr.mq.edu.au/scholarships

如何申请

第一步: 向麦考瑞大学高等学位研究办公室 (HDRO) 递交博士入学申请和CSC-MQ奖学金申请。申请递交不能晚于2014年1月31日

第二步: HDRO会于3月1日前发出一份申请结果通知信。成功申请人会收到一份有条件的录取通知和一封给CSC的证明信, 此证明信要在2014年4月5日之前递交 CSC。

第三步: CSC将于2014年5月发出申请结果通知单。成功申请人要将此单转发给HDRO。如果所有条件均满足, HDRO随后会发出完整的录取通知书。不成功的申请人可以再申请第二轮CSC。

第四步: 获得完整通知书的学生可以申请学生签证, 从2014年7月开始在麦考瑞大学入学。

欲知进一步详情, 请垂询:



hdr.mq.edu.au
hdrfuture@mq.edu.au



享有世界声誉的环境科学研究

吴丽琴女士是一名中国留学基金委奖学金得主。她在麦考瑞大学的导师马克·泰勒教授是一位集研究、教学与社区倡导于一身的知名环境科学家, 热衷的研究领域有环境污染、人类健康、城市河岸系统和环境法。

“我选择麦考瑞大学不仅因为它的环境科学研究享誉国际, 而且我的博士导师马克·泰勒教授在我所感兴趣的环境污染物领域已经进行了长达十几年的研究并取得了丰硕的成果。在这么美丽的校园中学习, 我的导师不但教我如何独立地做研究, 而且为了我的博士项目, 他还提供了许多机会让我去学习新的分析技术。总之, 作为麦考瑞的博士生, 我的生活充满了欢乐并且很有成就感。”

CHINA SCHOLARSHIP COUNCIL-MACQUARIE UNIVERSITY (CSC-MQ) PHD SCHOLARSHIP

Macquarie University has partnered with the China Scholarship Council (CSC) to offer co-funded PhD scholarships to eligible candidates. Successful applicants will receive a stipend from the CSC, along with funding for an airfare, health cover and visa costs, while Macquarie will provide a matching tuition fee scholarship and a top-up to the CSC stipend to at least the current Australian Postgraduate Award rate (for 2013 this is valued at AU\$24,653 per year and is tax free).

ELIGIBILITY CRITERIA

Applicants must be Chinese citizens and must either:

1. have completed a Chinese Academic Master (or be completing one in 2014) and be seeking entry into a PhD at Macquarie. These students will be eligible for up to 48 months scholarship.
2. be currently enrolled in a Chinese PhD program and be seeking to co-enrol in a PhD at Macquarie under a jointly supervised 'cotutelle' PhD agreement. These students will be eligible for up to 24 months scholarship.

Applicants must meet Macquarie University's criteria for PhD admission and scholarship, including English proficiency requirements.

For full details visit hdr.mq.edu.au/scholarships

HOW TO APPLY

- Step 1** – Submit application for PhD admission and CSC-MQ scholarship to the Higher Degree Research Office (HDRO) at Macquarie University by 31 January 2014.
- Step 2** – The HDRO will issue an outcome letter by 1 March. Successful candidates will receive a conditional offer and support letter which are to be submitted to the CSC by 5 April.
- Step 3** – The CSC will issue outcome letters in May. Successful applicants must forward their CSC letters to the HDRO to receive a full offer from Macquarie (provided all offer conditions have been met). Unsuccessful applicants may apply for the second round of the CSC.
- Step 4** – Students with full offers can apply for their student visa for commencement at Macquarie from July 2014 onwards.



For further information and enquiries

hdr.mq.edu.au

hdrfuture@mq.edu.au



A WORLD-CLASS REPUTATION IN ENVIRONMENTAL SCIENCE

Liqin Wu is a CSC-MQ scholarship recipient at Macquarie.

Her supervisor is renowned environmental scientist Professor Mark Taylor, who has research, teaching and community advocacy interests in contaminated environments, human health, urban riparian systems and environmental law.

"I chose Macquarie because it has a world-class reputation in environmental science research and Professor Taylor has made significant contributions to my field of research interest. Studying at this beautiful campus, my supervisor has taught me to conduct independent research and given me many opportunities to acquire new analytical skills for my PhD project. My life at Macquarie as a PhD student is filled with much joy, happiness and a sense of achievement."